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Radna Rady Powiatu Mieleckiego

Do Zarządu Powiatu Mieleckiego 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Powiatu 

Sz* P. Marka Paprockiego

Powołując się na protokół nr XXXII/2021 z Sesji z 21 czerwca 202Ir. a ściślej 
mówiąc na pkt 18 tego protokołu, dotyczący wyrażenia zgody na przekazanie 
Gminie Miejskiej Mielec zadania zarządzania drogami powiatowymi w zakresie 
obejmującym przystanki komunikacyjne, zlokalizowane w ciągu dróg 
powiatowych, w granicach administracyjnych Gminy Miejskiej Mielec pytam, czy 
będzie utrzymana możliwość zatrzymywania się na w/w przystankach 
dotychczasowym i ewentualnym nowym przewoźnikom .
Czy Gmina Miejska Mielec zamierza zlikwidować bądź ograniczyć dostęp do w/w 
przystanków innym niż MKS przewoźnikom.
Pytanie motywuję tym, że użytkownicy -  klienci transportu zbiorowego zgłaszają 
swój niepokój i obawy, że będzie im to zabrane.
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